

# How to find us

-

# Anfahrtsplan

Dear guest,  
when coming to Zell am See please DO NOT use google maps or coordinates. It does not lead you to the correct places.

In order to reach our Hotel please enter the address in your navigation. When reaching "Sonnbergstraße" you keep on going up until the end of the road.

Have a nice trip!

Family Tobisch

Geschätzte Gäste!

Für Ihre Anreise dürfen wir Ihnen diesen Anfahrtsplan übermitteln. Verwenden Sie Ihr „Navi“ mit unseren Adressdaten, nicht Google Maps. Fahren Sie entlang der Sonnbergstraße den Wegweisern folgend bis zum Hotel.

Gute Reise!

Familie Tobisch

Coming from Munich, via Lofer and Saalfelden!

After JET Gas station take the Schillerstraße on the right hand side, and after 200m turn to the right again. **Keep on going until the top!**

Von München über Lofer und Saalfelden kommend fahren Sie Richtung Zentrum Zell am See! Nach der JET Tankstelle fahren Sie rechts in die Schillerstraße und nach 200 m nochmals rechts in die Bergstraße. **Bitte dem Straßenverlauf folgen!**

**Hotel DER SONNBERG**  
5700 Zell am See – Sonnbergstraße 57  
Tel: +43 – 6542 – 72 184

